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 למנההועד הופרוטוקול  -אופק 

סול בן שימול,   ,, דגן לויןגבע , דקלה, טלי בהטחני אלגביש יפעת סולל, יהודה טלמון, -יו"ר: נוכחים

 . סמנכ"ל הכספים - איתן מתוקימנכ"ל אופק,  - תום דרומי חכיםראובן חורש, אפרת פרימן, 

 : לדיוןנושאים 

   .וןילגבי ההתקדמות מול הרגולטור בדבר קבלת רישעדכונים 

 פרוטוקול:

ם דיוני  התקיימו :עדכון בדבר התקדמות אופק לקבלת רישיון להפעלת אגודת אשראי

 עם הממונה על שוק ההון הביטוח וחיסכון. בכיוונים שונים 

פניה של מספר חברי כנסת לממונה לקידום הנושא של אופק, פניה של  -הדיונים כללו 

 שרד האוצר. ר עם הרפרנטים במקשועדת הכלכלה וכן 

 .הרישיוןבדבר התקדמות מהממונה יקבע דיון רשימת הדרישות מייד עם קבלת 

קיים דיון חוזר  סוכם לדמות בתהליך הרישוי, ויסתמן התקלא  מקרה שבו נבחנו חלופות ל

 ימים לגבי ההתקדמות.  7-10-בעוד כ


